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Abstract (en)
[origin: WO9007294A1] A bath and shower device comprises a bath-tub (1) associated with a shower partition (4) mounted on a wall (2) above the
upper rim (3) of the bath-tub (1). The base (5) of the bath-tub (1) has a flat stable surface (6). The shower partition (4) consists of several hingedly
connected segments (7) which are pivotally fastened to the wall (2) and which can be swivelled from a deployed position in which they form a
shower recess to a collapsed resting position against the wall (2) which uncovers the bath-tub (1), and vice versa. The bath and shower device offers
improved shower facilities and improved safety, because the stable surface (6) of the bath-tub (1) is arranged in the longitudinal direction of the bath-
tub (1) in approximately the centre of the base (5).

Abstract (fr)
Une installation pour bain et douche comprend une baignoire (1) avec une cloison (4) pour la douche agencée sur une paroi (2) au-dessus du
bord supérieur (3) de la baignoire. La baignoire (1) comprend en son fond (5) une surface plate de support (5) et la cloison (4) pour la douche
se compose d'une pluralité de segments (7) articulés, fixés de manière pivotable sur la paroi (2) et repliables entre une position déployée, où ils
forment une cabine pour douche, et une position repliée contre la paroi (2) où ils laissent libre la baignoire (1), et vice-versa. Cette installation pour
bain et douche est supérieure aux installations antérieures du point de vue technique et sécurité, étant donné que la surface de support (6) de la
baignoire (1) est agencée à peu près au milieu du fond (5), dans le sens longitudinal de la baignoire (1).
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